
1 

 

Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

 

Protokół Nr 35 z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

  29 października    2018 r.   

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Paweł  Bartoszek – Starosta Tarnobrzeski  

2. Krzysztof Pitra – Wicestarosta  Tarnobrzeski 

3. Krystyna Kozieja – członek Zarządu 

4. Danuta Serafin – członek Zarządu 

5. Jerzy Sudoł – Członek Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Przewodniczący Rady Powiatu Dominik Szewc,  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Wojciechowska,  Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Posiedzenie prowadził starosta Paweł Bartoszek w/g nast. porządku: 

1. Zmiany w budżecie Powiatu na 2018 r. 

2. Prace nad projektem budżetu Powiatu na 2019 r. 

3.  Opinia dot.  realizacji zadania „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1094 R relacji 

Furmany – Żupawa – Stale w m. Żupawa polegająca na przebudowie jezdni na 

odcinku od km. 2 + 365,0 do km 2 + 407,00 oraz od  km 2 + 639 do km 3 + 000 a 

także budowa chodnika na odcinku od km. 2 + 416 do km 2 + 536 „. 

4.  Ogłoszenie konkursu na realizację w  2019 r.  nieodpłatnej pomocy prawnej na 

terenie Powiatu Tarnobrzeskiego. 

5. Sprawy różne. 

 

Porządek posiedzenia rozszerzono o przyjęcie informacji z wyników egzaminów 

maturalnych w roku szkolnym 2017/2018. 

Starosta udziela głosu Skarbnik Powiatu, która przedstawia projekty uchwał Zarządu 

Powiatu w sprawach zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 r. 

Zarząd kolejno jednogłośnie  uchwala uchwały. Uchwały oznaczone Nr 35/105/2018 i  

35/106/2018  stanowią załączniki do niniejszego protokołu. Dyskusję nad wytycznymi  

do budżetu  przesunięto przed p.  sprawy różne. 

 Podjęto uchwałę  w sprawie opinii dot.  realizacji zadania „Rozbudowa drogi 

powiatowej Nr 1094 R relacji Furmany – Żupawa – Stale w m. Żupawa polegająca na 

przebudowie jezdni na odcinku od km. 2 + 365,0 do km 2 + 407,00 oraz od  km 2 + 639 

do km 3 + 000 a także budowa chodnika na odcinku od km. 2 + 416 do km 2 + 536 „. 

Uchwała  Nr 35/107/2018  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Sekretarz Powiatu przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia 

otwartego konkursu ofert na powierzenie prowadzenia punktu  nieodpłatnej  pomocy 

prawnej oraz świadczenia nieodpłatnego poradnictwa  obywatelskiego  na terenie 

Powiatu Tarnobrzeskiego  w 2019 r. 

Uchwała Nr 35/108/2018 stanowi załącznik do  niniejszego protokołu. 

Przyjęto informację  dla Rady Powiatu Tarnobrzeskiego „Wyniki egzaminów 

zewnętrznych szkół prowadzonych przez Powiat Tarnobrzeski w roku szkolnym 

2017/2018.”Przystąpiono do pracy nad projektem budżetu  Powiatu na 2019 r. 
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Skarbnik  Powiatu informuje, ze wnioski złożone do projektu  budżetu Powiatu na 2019 r. 

opiewają na kwotę 53 mln. złotych. Planowane dochody  na 2019 r. wynoszą  kwotę 40 mln 

złotych. Deficyt zamyka się kwotą  13 mln. złotych. Skarbnik Powiatu zwraca uwagę na zasadę 
realizacji budżetu, że wydatki bieżące mogą być w samorządach realizowane tylko z dochodów 

własnych. Skarbnik Powiatu  poinformowała o zgłoszonych wydatkach majątkowych tj. tych 

które wynikają z podjętych uchwał zobowiązaniowych na 2019 r. i innych zgłoszonych przez 

Wydziały i Referaty Starostwa  m.in. renowacja schodów i bramy wjazdowej w SOSzW w 

Grębowie, internat w SOSzW w Grębowie ( 2 mln. zł.).Prawdopodobne jest  ograniczenie  

subwencji oświatowej wyliczonej na kwotę,  w oparciu o dane z roku szkolnego 2017/2018, -  

13 123 223,00 zł  z powodu mniejszej liczby uczniów  o kwotę 702 000 ,00 zł. Członek Zarządu 

K. Kozieja  wnioskuje o  zarezerwowanie w budżecie na 2019 r. kwoty na budowę Internatu w 

SOSzW w Grębowie. Pyta o możliwości pozyskania   zewnętrznych środków. Zespół Szkół w 

Gorzycach przy subwencji w  wys. 6 205 000,00 zł będzie musiał  ograniczyć wydatki, 

szczególnie płacowe. Zarząd Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego  wnioskuje o kwotę 1 300 000 zł. 

Skarbnik zwraca uwagę, ze trzeba zabezpieczyć kwotę 500 tys.  zł  na spłatę kredytu, a raty w 

kolejnych latach będą  coraz wyższe. Starosta wyraził stanowisko, aby w roku 2019  nie 

zaciągać kredytu. Po dyskusji  zdecydowano aby w projekcie budżetu ująć 3 uchwały 

zobowiązaniowe. Nie planować inwestycji i remontów w placówkach oświatowych. Dotacje 

do Szpitala Powiatowego określić  w wys. 200 000 zł.  Członek Zarządu J. Sudoł  postuluje  

300 000 zł. Prace nad projektem uchwały budżetowej Powiatu na 2019 r. będą kontynuowane  

na kolejnym  posiedzeniu Zarządu Powiatu.  

 

Sprawy różne 

 

W sprawach różnych rozpatrzono nast. sprawy: 

 

1.Na wniosek z dnia 5.10 2018 r. Stowarzyszenia na Rzecz Aktywizacji Społeczności 

Lokalnej i Rozwoju Przedsiębiorczości w Gminie  Baranów Sandomierski „Sokół”  

przeznaczono kwotę 600 zł ( brutto) na zakup usług związanych z organizacją 100 – lecia 

odzyskania Niepodległości przez Polskę. 
2.Na wniosek Stowarzyszenia Uniwersytet Trzeciego Wieku w Gorzycach  z dnia 8.10.2018 

r. Zarząd Powiatu zaakceptował  wydatek w kwocie 300 zł na zakup usług związanych z 

inauguracją roku akademickiego 2018/2019. 

3. Stowarzyszenie Wędkarskie „Sanna Motycze” w Motyczu Poduchownym na wniosek z 

dnia 18.10.2018 r. otrzymało  dofinansowanie na koszty transportu związane  z wyjazdem na 

zawody wędkarskie do Władysławowa. 

4.Na wniosek  z dnia  23 .10. 2018 r. przeznaczono kwotę 700 zł ( brutto) dla Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Gorzycach na zakup usług związanych z organizacją uroczystości 100 – 

lecia odzyskania  Niepodległości przez Polskę. 
5. Rozpatrzono pismo  Towarzystwa Włościańskiego „Ługi” w Tarnowskiej Woli. Na 

dofinansowanie jesiennego Spotkania Pokoleń dla mieszkańców Parafii Tarnowska  Wola 

przeznaczono kwotę 600 zł (brutto). Kwota ta może zostać wykorzystana  na zakup usług 

związanych z organizacją Jesiennego Spotkania Pokoleń. 
6. Na wniosek Zespołu Ludowego „Cyganianki” z Cygan przeznaczono kwotę 300 zł ( brutto) 

na zakup produktów potrzebnych do przygotowania  potraw w związku z organizacją 
wieczornicy z okazji 100 – lecia odzyskania Niepodległości przez Polskę. 
7. Na wniosek Stowarzyszenia na Rzecz Ekorozwoju i Promocji Wsi Jadachy  Zarząd 

zdecydował  o  zmianie uprzedniej decyzji w ten sposób, że wydłużył  termin realizacji  



3 

 

 

zadania do dnia 30 listopada 2018 r.. Dokonał zmiany przeznaczenia przyznanej kwoty na 

wykonanie tablicy okolicznościowej na zakup materiałów potrzebnych do wykonania 

postumentu i terenu wokół  tablicy pamiątkowej. Zwiększył przyznaną kwotę  o 500 zł do 

kwoty 1 000 zł ( brutto). 

8. Na wniosek  Stowarzyszenia Producentów Fasoli Tycznej „Piękny Jaś” we Wrzawach 

przeznaczono  kwotę 1 000 zł (brutto) na zakup materiałów potrzebnych do wykonania 

dekoracji w związku z organizacją uroczystości Święta  Odzyskania  Niepodległości dla 

mieszkańców Gminy Gorzyce. 

 

 

Wobec wyczerpania  tematyki   Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu 29 

października  2018 r.  

 

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Paweł Bartoszek 

Kazimierz Błasiak                                       2. Krzysztof Pitra 

          3.Krystyna Kozieja 

          4. Danuta Serafin 

           5. Jerzy Sudoł 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


